
Vervolg vraag miljoenen injectie rijk woningbouwprojecten

Bij antwoorden op onze vragen over miljoenen injectie voor grote steden in woningbouwprojecten 
hebben we antwoorden gekregen die met name betrekking hebben op het verleden. Waar college 
niet op in gaat hoe we in de toekomst omgaan met de realiteit dat grote steden inmiddels voor de 
tweede keer een miljoenen injectie hebben gehad voor woningbouwprojecten en bij behorende 
infra. Vraag is hoe het college van een middel grote gemeente als Raalte hiermee omgaat als ze deze 
middelen niet krijgt en er toch grote opgaven liggen om gestelde doelen te halen?


